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Durant un any en un 10% de Tespai edificable 

La redacció del pla general fa suspendre 
l'atorgament de llicències d'edificació 

GIRONA (De la nostra Redacció).— Per tal que actua
cions de promoció privada no entorpeixin o no hipote
quin l'ordenació urbanística de la ciutat,que està portant 
a terme l'equip redactor del pla general segons les direc
trius marcades per la comissió Provincial d'Urbanisme i 
l'Ajuntament, el ple municipal, en la sessió ordinària 
d'ahir a la nit, va decidir suspendre, pel termini d'un 
any, l'atorgament de llicències de parcel.lació de ter
renys, edificació i demolició d'edificis d'una sèrie de 
parcel·les individuals, conjunts de parcel·les o sectors 
territorials. 

Un cop exhaurit l'ordre del dia 
previst, i en l'apartat de proposi
cions urgents, s'aprovà per una
nimitat la suspensió d'atorga
ment de llicències, pel termini 
d'un any, de llicències munici
pals a parcel.les concretes de 
l'espai edificable de Girona. 

El tinent d'alcalde de planifica
ció I ordenació de la ciutat, Joan 
Gelada, indicava al ple que la 
suspensió de l'atorgament de lli
cències afectava «zones molt 
concretes i abasta, en la seva to
talitat, un 10% de l'espai urba
nitzable de ja ciutat». Volia dei
xar clar que la «intenció no és 
suspendre ies llicències d'una 
manera definitiva, sinó que es 

tracta d'una mesura preventiva 
per la conveniència d'estudiar el 
pla general» i assenyalava, d'al
tra banda, que «la suspensió es 
pot anar aixecant progressiva
ment per sectors, un cop s'hagi 
vist que no poden afectar les lí
nies marcades a l'equip redactor 
del pla». 

Al final de la seva exposició de 
la proposta, posava de manifest 
els quatre criteris bàsics que han 
mogut els redactors del pla ge
neral a sol·licitar la suspensió: 
«En primer lloc, en aquelles zo
nes que, partint de les normes 
subsidiàries, hi ha una inadequa-
ció de la realitat urbana actual, 
en prejudici del mateix ciutadà. 

Josep Pla ja té 
una plaça dedicada 

Girona té, des d'ahir, una pla
ça dedicada a Josep Pla. El ple 
va decidir cobrir el buit que s'ha
via produït d'ençà que Sarrià de 
Ter s'havia segregat de Girona. 
Fa uns anys, Girona ja va dedicar 
un carrer a l'escriptor emporda
nès, i el situà al nucli vell de Sa
rrià, aleshores integrat a la ciutat 
dels quatre rius. Des de la segre
gació, Girona s'havia quedat 
sense cap via urbana dedicada a 
Josep Pla, i ahir es va acabar 
amb aquesta mancança en dedi
car-li la plaça fins ara coneguda 
com de la Serenitat, que és la si
tuada al pati interior de l'edifici 
Pirineus, amb entrada per la pla
ça de la Constitució. Aquesta 
plaça serveix actualment de pàr-
quing de pagament a benefici de 
l'entitat MIFAS. 

Altres noms de carrers apro
vats oficialment pel ple, ahir, fo
ren els de Guadiana i plaça Giro
na, a Vila-roja. Són denomina
cions que a nivell popular ja fa 

temps s'usaven i fins i tot els 
veïns havien posat plaques pel 
seu compte. L'Ajuntament no ha 
fet altra cosa que oficialitzar-les. 

Els jardins' situats fora la mura
lla, darrera l'antic hospital mili
tar, ara centre cultural de la Mer
cè, han estat batejats com a Jar
dins de les Pedreres. I finalment, 
dos carrers de la urbanització Fi
na, de Taialà, que portaven el 
nom dels fills del promotor, Jordi 
i Llúcia, han estat rebatejats com 
a Cavallers i de la Coma, per tal 
d'evitar confusions amb els car
rers de Sant Jordi i Santa Llúcia 
ja existents a la ciutat. Els noms 
de Cavallers i la Coma correspo
nen a noms populars de camps 
propers al lloc on es va fer la ur
banització, i han estat proposats 
per l'associació de veïns del bar
ri, segons que va dir el tinent 
d'alcalde de governació, Fran
cesc Francisco, en presentar la 
moció. 

Aquest vespre, ple 
ordinari a Salt 

SALT (De la nostra Redac
ció).— Avui a les nou del ves
pre, se celebrarà ple ordinari a 
l'Ajuntament de Salt, amb 
destacades propostes de les 
comissions informatives 
d'Hisenda i Patrimoni i Ser
veis Públics. D'aquesta ma
nera, es proposarà al ple 
l'aprovació definitiva de di
verses ordenances fiscals 
modificades i la imposició de 
noves exaccions i les corres
ponents ordenances fiscals. 

Per la seva banda, la co
missió de serveis públics pro
posarà l'adjudicació definiti
va del servei de recollida 
d'escombraries i neteja de 
carrers després que, com ja 
és sabut, s'hagi decidit no re
novar el contracte amb CE-
MESA, actual empresa con

cessionària del servei. L'apro
vació del Reglament regula
dor del servei d'auto-taxis al 
municipi i de l'ordenança so
bre vessament d'aigües resi
duals de la indústria a la xarxa 
municipal de clavegueram se
ran les altres dues propostes 
que presentarà la comissió de 
serveis. 

És notable, també, la pro
posta que farà la comissió de 
govern local i participació, re
ferent àl canvi de nom de di
versos carrers de la vila, i les 
d'Urbanisme que proposen 
aprovar l'annex del Projecte 
del pavelló polisportiu, cor
responent a la modificació de 
fonaments i estructures, i la 
sol·licitud d'una subvenció a 
la direcció general d'Esports, 

Quan les normes subsidiàries no 
regulen suficientment i d'una 
manera detajiada el dret del ciu
tadà a l'edificació. En tercer lloc 
— continuava Gelada— quan les 
normes subsidiàries consideren 
correcte en general el sector, pe
rò s'ha de reestudiar algun parà
metre en concret, i,, finalment, 
en aquells sectors que poden ser 
afectats per possibles nous vials 
o noves zones verdes». 

En la seva qualitat de conces
sionari de l'explotació de l'Esta
ció d'Autobusos, l'Ajuntament 
va aprovar, a través del ple, la 
convocatòria de concurs per a la 
construcció i posterior explota
ció dels serveis de bar, estanc, 
venda de loteria i quioscs de 
premsa i llaminadures en la nova 
estació. Segons allò aprovat pel 
ple, hi haurà tres d'aquests ser
veis que es prestaran a l'interior 
de l'equipament: snack bar, es
tanc i venda de loteria, i dos a 
l'exterior: quioscs de premsa i 
llaminadures. 

Tot i que la concessió de l'ex
plotació de serveis es farà a tra
vés d'una subhasta a la puja, els 
cànons mínims fixats per l'Ajun
tament són d'un milió i mig de 
pessetes per al bar, 75.000 pes
setes per al quiosc de premsa 
— que segurament serà el primer 
amb el nou disseny marcat per 
l'Ajuntament—, 40.000 pesse
tes per al quiosc de llaminadu
res, 35.000 pessetes per al lloc 
de venda de loteria i de 40.000 
pessetes per a l'estanc, cànons 

que hauran de ser satisfets 
anualment. 

Mentre que aquests cànons 
eren considerats insuficients per 
al comunista Quintanas, Pere 
Sànchez trobava a faltar un ser
vei de consigna. 

La comissió informativa de 
planificació i ordenació de la ciu
tat proposà la modificació pun
tual del pla especial del Barri 
Vell, concretament, del projecte 
d'urbanització del carrer Nou. 
D'aquesta manera, mentre que 
al pla especial es preveia una 

amplada de 3 metres per a la via 
destinada a la circulació de vehi
cles, s'amplia fins a 3'5 metres, 
per tal de facilitar l'accés de ve
hicles pesats en cas d'emergèn
cies, encara que, segons indica
va Joan Gelada, «es conserva la 
primera intenció del pla espe
cial», amb un sol paviment, sen
se voreres enlairades. Una altra 
de les modificacions consisteix a 
donar pendent a la calçada a un 
costat i l'altre i no amb pendent 
cap al mig de la via, tal com es 
preveia en principi. 

L'oposició 
Nadal que 

El que podia haver estat una 
polèmica encesa entre el batlle 
Nadal i. el grup majoritari a 
l'oposició (CiU) es quedà en 
simples termes de mercadeig. 
En els precs i preguntes, el pri
mer a demanar la paraula fou 
Vidal i Gayolà, que qualificà 
d'autoritarisme injustificable la 
postura de Nadal respecte a la 
forma com els regidors han de 
sol·licitar informació adreçant-
se als tinents d'alcalde o als 
caps d'àreà, i, d'altra banda, 
demanà que Nadal es retractés 
«ara mateix de les acusacions 
que l'oposició confon l'Ajunta
ment amb un casino». Per la 
seva part, Nadal indicà que no
més es retractaria fins a dir: 

demana a 
es retracti 
«En la seva literalitat, potser sí 
que són insultants les declara
cions». Es reafirmava, però, a 
dir que «algun regidor de l'opo
sició es prenia les seves con
verses amb els funcionaris en 
un pla de tertúlia, més que en 
un pla de treball». Vidal dema
nà a l'alcaMe que fes un esforç 
més i es retractés també de la 
darrera afirmació, però Nadal 
digué que només ho faria si 
l'oposició es tirava enrera de 
la seva anunciada «desobe
diència política» sobre la forma 
de sol·licitar informació. Ni Na
dal ni Vidal van voler cedir en el 
particular regateig de manifes
tacions. 

EíxoThermus: 
Calor seca í portàtil 

per alleujar el seu dolor 
EIXO THERMUS es una bossa que es 

fiega entre les mans durant cinc minuts i dóna 
una escalfor seca, que dura fins 24 hores. 

Arriba a temperatures entre els 
45° i 60°, no és tòxic ni tampoc inflamable, 
i no treu flim ni olor. 

Donat el seu petit pes i mesura, EIXO 
THERMUS es pot aplicar a qualsevol lloc del 

cos, alleugerint d'una forma natural els dolors 
reumàtics, tortícolis, ciàtica, dolors de la. 
menstruació, cistitis,otitis, etc... 

EIXO THERMUS és una calor seca 
i portàtil, que V. podrà portar sempre al 
damunt. 

Per més informació, consulti a la se\'a 
farmàcia. 

eixa thewmus® 
La calor portàtil. 

És un producte EIXO THERMUS ESPANOLA, S. A. Vclàzqucz, 40. 28001 MADRID 
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